
Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Komisie školstva  pri MsZ v Snine  

 dňa 13. 11. 2013 

 

Prítomní:  Mgr. Ľubov Reháková 

MUDr. Jozef Homza  

   Mgr. Marta Birková 

PaedDr. Mária Mandzáková 

 

Ospravedlnení: PaedDr. Ján Marinič 

Katarína Valaliková 

Svetlana Voláriková 

 

Program: 

 

1. Otvorenie. 

2. Doplnok č. 3 k VZN mesta Snina č. 111/2012 o podmienkach poskytovania dotácií 

a návratných finančných výpomocí z rozpočtu mesta Snina. 

3. Žiadosť o navýšenie finančných prostriedkov – MŠ Palárikova 1630/29, Snina. 

4. Rôzne. 

5. Záver. 

 

 

K jednotlivým bodom programu: 

 

1. Zasadnutie Komisie školstva pri MsZ v Snine otvorila a viedla Mgr. Ľ. Reháková, 

predsedníčka komisie, ktorá pozdravila všetkých prítomných členov komisie. 

Ospravedlnila neprítomnosť členov komisie -  PaedDr. J. Mariniča, K. Valalikovú a S. 

Volárikovú. 

 

2. Doplnok č. 3 k VZN mesta Snina č. 111/2012 o podmienkach poskytovania dotácií 

a návratných finančných výpomocí z rozpočtu mesta Snina spracovala Ing. J. 

Rosičová, prednostka MsÚ. Návrh doplnku č. 3 je predkladaný na rokovanie 

mestského zastupiteľstva na základe podnetov poslancov, aby boli zrušené nájomné 

zmluvy na nižšie nájomné ako ustanovuje VZN a na úhradu takéhoto nájmu bola 

poskytovaná dotácia z rozpočtu mesta. V tejto súvislosti je potrebné upraviť 

ustanovenia VZN tak, aby z účelu, na ktorý nie je možné dotáciu poskytnúť, bolo 

vyňaté nájomné hradené v priestoroch vo vlastníctve mesta.  

 

Stanovisko komisie:  

Komisia školstva odporúča schváliť predložený Doplnok č. 3 k VZN mesta Snina      

č. 111/2012 o podmienkach poskytovania dotácií a návratných finančných výpomocí 

z rozpočtu mesta Snina. 
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3. Žiadosť o navýšenie finančných prostriedkov – MŠ Palárikova 1630/29, Snina. 

Riaditeľka uvedenej materskej školy požiadala o navýšenie finančných prostriedkov 

na opravu fasády budovy MŠ, nakoľko plnenie bolo nižšie ako vystavená faktúra. 

 

Stanovisko komisie:  

Komisia školstva odporúča schváliť uvedenú žiadosť o navýšenie finančných 

prostriedkov pre MŠ Palárikova 1630/29, Snina, ale riešiť túto žiadosť v priebehu 

budúceho kalendárneho roka v závislosti od možnosti rozpočtu mesta. 

 

4. Rôzne: 

 Mgr. Ľ. Reháková informovala členov komisie o ponuke kamerového systému pre 

obce, mestá, základné a materské školy či školské zariadenia.  

Keďže v súčasnej dobe sa čoraz častejšie stretávame na školách s javmi ako je 

vandalizmus, krádeže, šikanovanie, nevhodné až násilné správanie sa študentov 

navzájom ako aj voči pedagógom, a podobne. Nehovoriac o používaní drog v 

exteriéroch škôl. Práve z tohto dôvodu kamerový systém inštalovaný na školách, či 

školských zariadeniach by mal podstatne znížiť takéto javy a v prípade potreby, by 

bolo možné použiť záznam pre objasnenie takýchto činností. 

Komisia školstva odporúča, aby sa táto ponuka prerokovala na najbližšej porade 

riaditeľov škôl a školských zariadení, ako aj v závislosti od možnosti rozpočtu mesta. 

 

5. V závere zasadnutia sa Mgr. Ľ. Reháková, predsedníčka komisie školstva poďakovala 

všetkým prítomným členom komisie za účasť. 

 

 

 

 

        Mgr. Ľubov Reháková 

                                           predseda komisie 

Zapísala: Mgr. Jaroslava Miková, 

      garant komisie 


